
RAUMAN PUUTARHAYHDISTYS RY.

TOIMINTAKERTOMUS VUODELTA 2018

Yhdistyksen 82. toimintavuosi.

Vuosikokous pidettiin 26.02.2018 Säästöpankin kokoustiloissa. Aluksi Säästöpankin edustaja piti pienen 
puheen, jonka jälkeen Olli Kaukonen esitteli pujoprojektia, Leena Karttunen kertoi huonekasvien 
talvihoidosta ja Teuvo Mäkitalo kasvivaloista. Kokousta johti Teuvo Mäkitalo ja sihteerinä toimi Hanna-
Mari Saloma. Läsnä oli 13 jäsentä.

09.04 pidetty omenapuiden leikkausnäytös Sepän talon pihalla yllätti suosiollaan, kävijöitä oli noin 80. 
Pihapalvelu Oksat Poikki leikkasi pihan vanhoja omenapuita Ulla Liimataisen selittäessä ja vastatessa 
yleisön kysymyksiin.Siemen Flora esitteli mm. haketinta ja akkukäyttöisiä puutarhatyökaluja.

Toukokuun alussa puutarhayhdistyksen väki osallitui Sepän talon ruokapuiston kevättalkoisiin. Tilaisuudessa
mm. haravoitiin, tehtiin risuaitaa ja kunnostettiin kasvulaatikoita.

Toukokuun 15. päivä pidettiin perinteisen neuvontaillan sijaan taimienvaihtotapahtuma Seminaarin 
puutarhalla. Taimienvaihdon lisäksi yleisö pääsi tutustumaan kasvihuoneisiin ja puutarhaan. 

7.7 teimme retken Poriin. Osallistujia oli 14 Raumalta ja 14 Porista. Retkellä tutustuimme 
Satakunnanpuutarhaseuran johdolla Toivepuistoon, asuntomessupihoihin ja Kirjurinluodon puistoihin. 
Lopuksi söimme buffetpäivällisen Hotelli Amadossa. Sää oli suosiollinen ja retki onnistui hienosti.

Jäsenemme Outi Alakulju esitteli meille upeaa kotipuutarhaansa 24.7. Paikalle saapui 16 osallistujaa. 
Kauniin puutarhan lisäksi saimme nauttia virvokkeista ja kuulla perunanviljelystä.

Sepän talon kummiviikolla 27.8 – 2.9  huolehdimme ruokapuiston kunnosta ja järjestimme pihakirppiksen, 
jonne jokainen sai tuoda myytävää yhdistyksen hyväksi. Lisäksi myimme arpoja, grillimakkaroita, kahvia 
ym. Kirppisiltana sää oli kaunis ja kauppa kävi hyvin.

Marraskuussa kävimme Tampereen Teatterissa katsomassa Miika Nousiaisen kirjaan perustuvan Juurihoito-
esityksen. Retkelle osallistui 23 henkilöä. Menomatkalla pidimme kahvitauon Kiskokabinetissa ja esityksen 
jälkeen ruokailimme teatterin ravintolassa. 

Kuluneen toimintakauden aikana yhdistyksen hallitus kokoontui 9 kertaa seuraavassa kokoonpanossa: Mari 
Pohjalainen (puheenjohtaja), Teuvo Mäkitalo (varapuheenjohtaja), Leena Karttunen, Eero Mattila 
(varainhoitaja), Anne Hannula, Teuvo Saloma sekä Hanna-Mari Saloma (sihteeri). Vuoden lopussa 
yhdistyksen jäsenmäärä oli 119, joista 1 vapaajäsen. Vuoden 2018 aikana jäsenmäärä väheni 7 jäsenellä.

Toimintakertomuksen teki  
Hanna-Mari Saloma, sihteeri


